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يقع المشروع في السلطان أيوب في القسم الأوروبي لمدينة اسطنبول

الواقعة في منطقة القرن الذهبي

The project is located in Sultan Eyup in the European section of Istanbul
Located in the Golden Horn

موقع المشروع
The Project Location

محطة الميترو
Metro Station1 kmميدان تقسيم

Taksim Square 9 km

أكسيس مول
Axis Mall4 kmجسر البوسفور

Bosphorus Bridge 12 km

جواهر مول
Cevahir Mall8 kmمطار اسطنبول

Istanbul Airport 33 km
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تقع منطقة السلطان أيوب في القسم الأوروبي لمدينة اسطنبول بين مناطق الفاتح و شيشلي و 
السلطان غازي ، باطلالة على القرن الذهبي النتصل بمضيق البوسفور .

يتوفر في منطقة السلطان أيوب شبكة الميترو التي تصل اسطنبول بعضها ببعض ، بالاضافة الى 
خط الترام واي الذي يصل الى  كافة مناطق اسطنبول ، كما تحتوي على مواقف الباصات التي تصل 

المنطقة بالمناطق المجاورة .

سميت المنطقة بهذا الاسم بسبب تواجد قبر الصحابي الجليل أبو أيوب الأنصاري ومسجده ، كما 
تحتوي المنطقة على العديد من المراكز التجارية الشهيرة في اسطنبول مثل مول فورم اسطنبول  
و أكسيس مول ، كما تنفرد المنطقة بمدينة الألعاب اسفانبول )فيالاند( ، ويتواجد فيها العديد من 

الأسواق والمحلات التجارية بالاضافة المكاتب والشركات المحلية والعالمية .

The Eyüpsultan district is located in the European section of Istanbul, between the 
regions of Fatih, Şişli and Sultan Gazi, overlooking the Golden Horn, which connects 
to the Bosphorus.
In the Eyüpsultan area, there is a metro network that connects Istanbul to each oth-
er, in addition to the tramway line that connects to all areas of Istanbul, and it also 
contains bus stops that connect the area to the neighboring areas.
The area was called by this name because of the presence of the tomb of the great 
companion Abu Ayyub al-Ansari and his mosque. The area also contains many fa-
mous commercial centers in Istanbul such as Forum Istanbul, Axis Mall, and the area 
is unique in the city of the games Istanbul )Via land(, and there are many markets 
and shops in addition to local and international offices and companies.

معلومات المنطقة
Area Information



Bayti Properties Turkey

www.bayti-properties.com

معلومات المشروع
Project Information

بناء واحد ، 55 شقة
1 block, 55 apartments

أنواع الشقق )1+1 - 3+1(
Apartment Types (1+1 - 3+1)

قيد الانشاء
Under construction
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محلات تجارية
Shops

نادي رياضي
GYM

حدائق أطفال
Children’s gardens

ملاعب رياضية
Sports fields

مواقف سيارات
Parking

أنظمة حماية
Security systems

مرافق المشروع
Project Facilities
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Contact us

 +90 531 833 26 88

 info@bayti-properties.com
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